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Det igangværende forsøg med modulvogntog var oprindelig tænkt som et forsøg på landets 
overordnede vejnet, det er nu med regeringens tilladelse ved at brede sig til selv meget små og 
trafikfarlige veje, f.eks. ønsker Hundested Havn at få mulighed for at kunne modtage 
modulvogntog. 
Oprindeligt ønskede Halsnæs kommune ikke disse modulvogntog på kommunens veje hvorfor der 
ikke blev givet en sådan tilladelse. Sagen har nu været forelagt Naturklagenævnet der ikke vil 
indvende noget mod kørsel med disse modulvogntog, Hundested Havn oplyser at det kun vil dreje 
sig om 3 til 5 modulvogntog om ugen, hvorfor kommunalbestyrelsen nu har sagt ja til at 
modulvogntogene kan køre helt ned til havnen, igennem byen, uden begrænsninger.

For at gøre det muligt at køre med modulvogntogene på vore små og ofte trafikfarlige veje skal
transportministeriet investere 8-10 millioner kr. til nødvendige ombygninger, det lyder som mange 
penge, særligt når der tages hensyn til landets nuværende økonomiske situation og det er helt 
uforståeligt at der kan findes så store beløb til så få modulvogntog, der sandsynligvis kun vil betyde 
at den samlede mængde af den store trafik bliver begrænset med meget få enheder.   

En ombygning af vore mange rundkørsler og veje vil betyde at den øvrige trafik, langt det meste af 
døgnet, når modulvogntogene ikke kører, vil køre stærkere og sammen med de meget store 
modulvogntog vil gøre det farligere at færdes på og langs med det samlede vejnet til og fra 
Hundested igennem Halsnæs kommune og videre.

Jeg håber i kan se det urimelige i at bruge så mange penge til et forsøg der vil genere og måske 
skade mange flere mennesker end det vil gavne. 

Med venlig hilsen
Peer Pedersen
Baggersvej 43
3300 Frederiksværk
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